

9天7晚魅力双城游

重庆+成都 九寨沟·黄龙景区·茂县



行程特色:

- ◆ 准4+5★酒店
- ◆ 叠溪海子

九寨沟

水景之王 人间仙境

九寨沟·五花海



轻轨穿楼



黄龙景区·五彩池



长江索道



洪崖洞
时空错乱的吊脚楼

全程
无购物

第一天 吉隆坡 → 成都

机上用餐

准5★天府国际大酒店或同级

在吉隆坡国际机场集合，乘搭航班飞往【成都】。抵达后送往酒店入住。

第二天 成都 ⇄ 茂县

早/午/晚餐

准4★西羌家园酒店或同级

【灌县古城】景点含南桥、西街、杨柳河等，品尝小吃；打卡网红圣地【仰天窝广场】大熊猫自拍雕塑；【熊猫乐园】(含电瓶车)又名“都江堰中华大熊猫苑”；前往【茂县】。

第三天 茂县 ⇄ 黄龙景区 ⇄ 九寨沟

早/午/晚餐

准4★九寨沟名人酒店或同级

【黄龙景区】(不含缆车、电瓶车上下)以规模宏大、结构奇巧、色彩丰艳的地表钙华，罕见的岩溶地貌，彩池+雪山+峡谷+森林“四绝”闻名于世；钙化池池水随着景色和阳光变幻出五彩，被誉为“人间瑶池”；最佳旅游时间是夏秋季；前往【九寨沟】。

第四天 九寨沟景区

早/午/晚餐

准4★九寨沟名人酒店或同级

【九寨沟景区】(含公共环保车)在高山湖泊群中由沟内的九个藏族村寨组成，“九寨归来不看水”，翠海+叠瀑+彩林+雪峰+藏情+蓝冰，被称为“六绝”；泉、瀑、河、滩108个海子，构成五彩斑斓的瑶池玉盆；主要景点有树正群海、双龙海瀑布、诺日朗瀑布、长海、五彩池等。

第五天 九寨沟 ⇄ 成都

早/午/晚餐

准5★成都赛合吉地大酒店或同级

【松潘古城】(不上城墙)历史悠久的茶马互市重要驿站；【叠溪海子】1933年地震后形成的碧绿海子；前往【成都】。

第六天 成都 ⇄ 重庆

早/午/晚餐

准4★重庆伊凡酒店或同级

【乘高铁前往重庆】游览【磁器口古镇】；外观【人民大礼堂】；【李子坝观景台轻轨穿楼】以传说中的33°最佳观看视角，见证山城重庆的奇景。

第七天 重庆

早/午/晚餐

准4★重庆伊凡酒店或同级

【长江索道观重庆风貌】(单程)“万里长江第一条空中走廊”，轿厢四周玻璃全透明，眺望两岸自然风光；【中山四路】重庆最美一条街；【洪崖洞】11层吊脚楼群和仿古商业街，错落有致充满动感，入夜时分灯火璀璨；【解放碑步行街】繁华步行街。

第八天 重庆 ⇄ 成都 → 吉隆坡

早/午/晚餐

【乘高铁前往成都】游览【宽窄巷子】由宽+窄+井巷子组成的仿古四合院落；【锦里古街】【春熙路+太古里】商业步行街；送往机场乘搭航班返回吉隆坡。

第九天 吉隆坡

机上用餐

抵达吉隆坡。

【风味餐：青城风味、菌汤火锅、川菜风味、重庆火锅、全聚德烤鸭】

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 9CTU-JC (Updated: 01-Aug-2023)



神州国际旅游(马)有限公司

ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)

HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578

9D7N Chengdu · Chongqing

Jiuzhaigou · Huanglong Scenic Area · Mao County



HIGHLIGHTS:

- ◆ 4+5★ Hotel
- ◆ Diexi Lake



Wuhuai Lake in Jiuzhaigou



The Train Passing Through Apartment



Wucai Pond in Huanglong Scenic Area



Yangtze River Cable Car



Hongyadong

- | | | |
|--|--|-----------|
| DAY 1 | Kuala Lumpur → Chengdu | MOB |
| 5★ Tianfu International Hotel or Similar
Assemble at KLIA for your flight to Chengdu City . Upon arrival, transfer to check-in hotel. | | |
| DAY 2 | Chengdu ↔ Mao County | B / L / D |
| 4★ West Qiang Homeland Hotel or Similar
Guan County Ancient Town — Enjoy the taste snacks. Visit the internet-famous spot, Yangtianwo Plaza — Sculpture of selfie giant panda. Dujiangyan Panda Park (included buggy) . Transfer to Mao County . | | |
| DAY 3 | Mao County ↔ Huanglong Scenic Area
↔ Jiuzhaigou | B / L / D |
| 4★ Celebrity Jiuzhaigou Hotel or Similar
Huanglong Scenic Area (excluded cable car & buggy) — Well known for its large-scale, ingenious structure, colorful travertine surface, and the rare karst landforms. <i>Four Wonders</i> : Colorful ponds, snow mountains, canyons, and forests. The water in the calcified ponds changes colour according to the scenery and sunlight. The best time to travel is summer and autumn. Transfer to Jiuzhaigou . | | |
| DAY 4 | Jiuzhaigou | B / L / D |
| 4★ Celebrity Jiuzhaigou Hotel or Similar
Jiuzhaigou Scenic Area (included public shuttle bus) — Comprises 9 Tibetan villages in the valley among the alpine lakes. <i>Six Wonders</i> : Sea, waterfalls, forests, snow mountains, Tibetan culture, and blue ice. There are 108 springs, waterfalls, rivers and beaches, forming a colorful jade basin. The main attractions include Shuzheng Qunhai, Shuanglonghai Waterfall, Nuorilang Waterfall, Changhai Lake, Wucai Pond, etc. | | |
| DAY 5 | Jiuzhaigou ↔ Chengdu | B / L / D |
| 5★ Serengeti Hotel Chengdu or Similar
Songpan Ancient Town (excluded city wall entrance) — A historical and significant stage station of the old tea-horse market. Diexi Lake — The crystal-clear lakes formed after the earthquake in 1933. Transfer to Chengdu . | | |
| DAY 6 | Chengdu ↔ Chongqing | B / L / D |
| 4★ Yifan Hotel or Similar
Take the high-speed rail to Chongqing City . Visit Ciqikou Ancient Town . View the Great Hall of People . View the train passing through apartment from Liziba Observation Deck — Witness the wonders of Chongqing with the legendary best viewing angle of 33°. | | |
| DAY 7 | Chongqing | B / L / D |
| 4★ Yifan Hotel or Similar
Ride the Yangtze River cable car & enjoy the view of Chongqing (one-way) . Zhongshan 4 Road . Hongyadong — The 11-storey stilted buildings, as well as the antique commercial street, are brightly lit at night. Jiefangbei Pedestrian Street — A bustling street. | | |
| DAY 8 | Chongqing ↔ Chengdu → KL | B / L / D |
| Take the high-speed rail to Chengdu . Visit Kuanzhai Alley , Jinli Ancient Street , Chunxi Road + Sino-Ocean Taikoo Li — Enjoy shopping time. Transfer to airport for your flight to Kuala Lumpur . | | |
| DAY 9 | Kuala Lumpur | MOB |
| Arrival in Kuala Lumpur .
{Special Meals: Qingcheng Cuisine, Mushroom Soup Hot Pot, Canton Cuisine, Chongqing Hot Pot, Quanjude Roasted Duck} | | |

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

Tour Code: 9CTU-JC (Updated: 01-Aug-2023)



神州国际旅游(马)有限公司
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)

HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578